
STICHTING DORPSRAAD ELLEMEET  

28 januari 2025 

Betreft : Klacht informatie Gemeente aan Dorpsraden volgens afgesloten convenant. 

 

Aan het college van Burgermeester en Wethouders en Gemeenteraad Schouwen-Duiveland. 

Aanleiding voor dit schrijven is het niet nakomen van afspraken. Het gaat om de afspraken 

m.b.t. het convenant tussen de Dorpsraden en de gemeente Schouwen-Duiveland. 

Helaas hebben wij een tweede maal in korte tijd moeten constateren dat de informatie van 

de Gemeente Schouwen Duiveland richting de Dorpsraad van Ellemeet niet plaatsvindt 

volgens het overeengekomen convenant tussen de Gemeente en de Dorpsraden.  

In de eerste plaats gaat het om het aanvragen van een omgevingsvergunning van het 

Zonnepark aan de Nieuweweg te Ellemeet door Strandpark de Zeeuwse Kust begin 

december 2024. Dit  vernamen pas  individueel per inwoner via een email van Overheid.nl 

berichten uit de buurt. Wij hebben uw Wethouder Hanno Canters hierover aangesproken op 

onze algemene Dorpsraadvergadering op 10 januari 2024. Door de heer Canters werd 

beterschap beloofd. 

Helaas afgelopen week gebeurt tot onze verbazing het opnieuw. Informatie over het 

aanvragen van een omgevingsvergunning voor het bouwen van 12 huurwoningen aan de 

Deensestraat te Ellemeet werd via Overheid.nl berichten uit de buurt per bewoner via de 

email bekendgemaakt. Ook wij waren zeer verrast. 

Dit is niet conform de afspraken in het Convenant en dus direct van de gemeente aan de 

Dorpsraad. Toevallig betreft het dezelfde aanvrager als van het Zonnepark te Ellemeet Marc 

Ruitenberg. U begrijpt dat de bewoners van Ellemeet hierover verrast waren en vragen 

hierover zullen gaan stellen/stellen aan de Dorpsraad. Zoals: voor wie zijn deze woningen 

bedoeld? Komt er geen overlast met parkeren of is daar een voorziening voor? Komen daar 

jonge mensen in die op het Strandpark als seizoenwerker zijn aangenomen of voor vaste 

medewerkers van het Strandpark? En zo zijn er nog wel een aantal vragen die men zich stelt 

als bewoner van Ellemeet en waar wij als Dorpsraad graag antwoord op willen en kunnen 

geven om eventuele onrust weg te nemen c.q duidelijkheid te verschaffen bij de bewoners in 

Ellemeet. 

Wij zouden graag zien dat de informatiestroom van de Gemeente richting onze Dorpsraad 

gaat lopen zoals afgesproken in het Convenant. Daarnaast zouden wij graag alle informatie 

van belang van de Gemeente ontvangen betreffende deze aanvraag over de 12 

huurwoningen aan de Deensestraat. 



Graag ontvangen wij van de gemeente een verklaring waarom de afspraken uit de Convenant 

genegeerd werden en een toezegging naleving van het Convenant. 

Wij vertrouwen in dezen en volgende zaken op het Convenant om goede wederzijdse 

communicatie tussen de gemeente en de Dorpsraad Ellemeet in het bijzonder te 

bewerkstelligen. 

Hoogachtend,  

Stichting Dorpsraad Ellemeet 

John Elenbaas 

Anne-Marie Martens 

Rick Hilckmann 

Mieke Snoek 

Martin van Roon 

 

 

 

 


